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Det er jakttid, og her vender en jeger heim fra jakt. Og resultatet ser vi. Det henger ei
århøne fra ryggsekken.
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Fis.. le
Voksen dame
søker arbeid fra medio januar 1989. Har
lang erfaring fra hus og gårdsarbeid. sø
ker gjerne rengjØringsarbeid.

Tif. 978454 eller 976226.

Hjertelig takk
for all vennlig deltakelse og oppmerk
somhet ved min kjære mann, pappa og
hestefar Herold Larsen’s bortgang.

Astri, Beate, Anita Heidi og Ida

Takk for all oppmerksomhet
og varm deltakelse i anledning min far,
Reidar Melvold’s bortgang.

Vi takker for pengegave som skal gå
til hjertesaken, kr. 5.760,-.

Reidun Melvold

Kitty Johansson

Kitty Johanson

Dagmamma ledig
i Malvik. Har selv gutt på 2 år, og skal
flytte til Smiskaret. TIf. 9781 23.

Forlovet par
søker leilighet e.1. på strekningen
Hommelvik—Saksvik.

Tif. 979932 etter kl. 16.00.

Til salgs
Nå har De anledning til å kjøpe tomt
ved sjøen på Saksvik.

Henv. tlf. 976258.

Blå Emmaljunga
hagvogn, 84-modell + hærehag, selges.

TIf. 97 04 14.

Voksen pålitelig
dagmamma, strekningen Hommelvik—
Trondheim, søkes til å passe gutt på 6
måneder fra mars 1989, 3 dager i uka.

Tlf. 97 13 68.

Radiostyrt bil
Chevrolet Pickup med vinsj selges.
Garanti ikke utgått.

TIf. 978191 etter kl. 17.00.
Neksalg
Vi selger kornnek også i år i måneds
skiftet november/desember.

Malvik I.L., Svømmeavd.

Takk
Styrer vil på vegne av Malvik sykehjem
få takke hjerteligst for den store penge
gaven sykehjemmet har mottatt i forbin
delse med Osvald Stokhak’s hegravelse.

Styrer

ulemesse
Hommelvik Røde Kors Barnehjelp har julemesse søndag 4.
desember i Losjen eller ? kl. 15.00.
Benytt anledningen til å kjøpe julegaver.

Loddsalg. Kaffesalg.

Julemesse
Foreldrelaget i Hommelvik Juniorkorps har julemesse i Folkets
Hus lØrdag 10. desember fra kl. 10.00 og til så lenge heholdningen
varer.
Salg av julegaver, tombola, kaffe, kaker og hrus.
MØt opp og støtt opp om korpset.
Juniorkorpset spiller fØr åpningen. Julemessekomitéen

All oppmerksomhet
på dagen min frabedes.

All oppmerksomhet
på dagen min frabedes.

Julesalg
Onsdag 7. desember kl. 10.00—19.00 på Betania Sykehjem, avde
ling Fagerlia.
I år har vi salget i kirkesalen og det blir anledning til å kjøpe kaffe
og kaker.
Mange flotte julegaver.
Fra og med 10. desember foregår salget av håndarheid i arheids
stua fra kl. 9.00—13.00 helt fram til jul.
Hjertelig velkommen.

Julegrana
tennes på Torget i Hommelvik søndag 4. desember kl. 17.00.
Tale ved sogneprest Knut Haugland.
Hommelvik Musikkorps spiller til gang rundt juletreet.
Vel mØtt! Arr.: H.M.K.

Førjulskonsert
i Hommelvik kirke sØndag 18. desember kl. 17.00.

Medvirkende: Hommelvik Korforening
Hommelvik Skolekor
Hommelvik Juniorkorps
Hommelvik Musikkorps

Ta en pause i julestria og kom på konsert og få den riktige
julestemningen.
Vel møtt! Arr.: H.M.K.

Nisseorkester
Medlemmer av Hommelvik Musikkorps tar også i år på seg opp
drag for spilling på juletrefester.
Pris kr. 600,-. Bestilling kan skje til Tove Sollihaug, tlf. 8760 14
eller Inger H. Vikan, tlf. 970502, og helst innen 15. desember.

H.M.K.
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I året 1600 ble det i KØIn i Tyskland utgitt et lite atlas på 82
kariblad med tittelen Geografisk Håndbok. Et av kartbladene viste
en stor del av den nordlige halvkule, fra Russland i Øst til GrØnland
i vest. Hele Skandinavia var med, men på den tida var det smått
med geografisk kunnskap hos karttegnerne.

Det som gjØr kartverket interessant for oss er at Trondheims
fjorden var blitt overdimensjonert, men så lite som formater var
kunne det ikke bli rom for så mange navn. På Østsiden av fjorden
finnes bare 6 stedsnavn. Det er Bodewick, Nas, Trondheim, Imble
wick, Frosten og Skongen. Det er ingen tvil om de stedene som
nevnes. Imblewick midt mellom Trondheim og Frosten kan således
bare være Hommelvik og ingen annen.

Når håndboka har navneformen Imblewick, så tyder det på at
karttegnerne har kopiert et kart fra reformasjonstida, for seinere
kunne ikke navnet blitt skrevet på denne måten. Imblewick er ellers
et bevis på at skip fra Nederlandene har seilt på Trondheimsfjor
den tidlig på 1500-tallet, og når nettopp Imblewick er nevnt kan
grunnen bare være at de henta trelast her. Andre ærender kan ikke
tenkes.

Fra tida fØr 1557 har vi navneformer som begynner med vokal i
Vmle- og Vmel-. Her må vi igjen huske at V uttales som U. Fra
1557 ble det alltid skrevet med en H som åpningslyd. I norsk språk
vitenskap blir dette kalt halvmål.

Det eldste navnet på Hommelvik skal være imulvik, og dette
navnet skal være skr~ftfestet så tidlig som i år 1200. Betydningen av
dette navnet kan vi finne i grunnordet im. Det kommer fra gammel-
norsk og Ivar Aasen fant dette grunnordet i mange bygdemål, men
betydningen av ordet har variert. I gammelnorsk: dumba, dust,
saur. I nynorsk: lukt, tev, eim, dunst og damp. Når ordet ikke blir
brukt i stedsnavn om ei vik, er det minst to forklaringer. Dersom ei
vik er slik at det legger seg mye tang der, blir den liggende og
råtne i fjæra og gir da fra seg en sterk stank på varme sommer-
dager.

Like ens om vika er langgrunn. I såfall er det lukta som har gitt
opphav til navnet, men det kan også være klimaet som er slik at det
legger seg frostrØyk over vika. Den som har bodd en mannsalder i
Hommelvika kan best dØmme om hva som er rimelig. Selv har jeg
ikke rØynt landskapet på kroppen, skriver Nils Hallan i sin artikkel.

I en korrekturmerkand til denne artikkel skriver universitetslektor
JØrn Sandnes at det ikke kan være tvil om at Nils Hallan har rett
når han ident~fiserer Imulvik med Hommelvik.

K.N.

Værspåmannen Kalf Hagen i
Namdalen har igjen uttalt seg til avi
sene. Han spådde siste vinter at vi
skulle få en god sommer i år, og da
fikk han full klaff.

Nå tror han ikke at det skal bli så
mye snØ fØr jul, men frost blir det,
10 til 20 kuldegrader. På etterjulsvin
teren kan vi vente mere snØ enn sis
te vinter. Da blir det myitty snØ og
myitty kulde, sier han, men det blir
kort vinter og tidlig vår.

Det er almanakken og naturen
som forteller ham det, især det store
lauvfallet vi hadde siste høst.

Været
Redaktør for bladet:

KRISTIAN NYGAARDSVOLD, 7550 Hommelvik — Telefon 9702 52
KNUT HAUGLAND, Nessv. I, 7550 Hommelvik — Telefon 97 03 14

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenten,
kr. 100,— pr. år, innbetales forskuddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

Trykk: J. Christiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - Tif. (07) 52 69 60

mu vi — 1mb ewic — Hommelvik
I.

Interpellasjon
I kommunestyrets møte 7. novem

ber foreslo Ester SandtrØ: Malvik
kommune tar sikte på å gå over til
bare å bruke miljØvennlig papir i
kopimaskiner ved alle kontorer og
etater.

Etter ordfØrerens forslag ble for
slaget oversendt formannskapet til
behandling.

*

Helsebot
Bad er helsehot, og ingenting er

som bad med badstu, deretter dusj
og så en svØmmetur.

Alt dette er å få i kommunens bad
og svØmmehaller for noen få kroner.
Så mØtes vi i badet før jul.

*

Telefonkontakt
Malvik Telefonkontakt har ca. 30

telefonvenner som regelmessig har
kontakt med ca. 40 eldre og syke
personer. Det arrangeres årlig buss-
tur og det tildeles julegaver. Denne
ordningen er av utvalget for helse
vern og sosial omsorg bevilget kr.
4.000,- for 1988.

*

Bygdebladet
En del stoff som ble mottatt etter

fristens utlØp kom ikke med i dette
nummer av bladet.

Vi må derfor be om at de fast
satte frister må bli overholdt.
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Planlagt stållager
i Hommelvik

Planen om oppføring av et stållager på
stasjonsområdet i Hommelvik mellom
jernbanen og Havnevegen er blitt omtalt
i Bygdebladet og ble behandlet i kommu
nestyrets mØte 7. november. Forhand
linger har vært fØrt i lang tid med firmaet
Johan Vinje AIS, Trondheim, som er in
teressert i å flytte sitt stållager i Trond
heim til Hommelvik.

Mesteparten av arealet er tidligere re
gulert til industriformål i stadfestet plan
av 18/6-84, og da med maksimal hygge-
høyde 7 meter. Etter den nye plan blir
stållagerets maksimale høyde 19 meter
med hovedtyngden av hehyggelsen 16
meter over terrenget.

Johan Vinje A/S regnes som en meget
solid bedrift, og ved flytting til Hommel
vik vil antatt arbeidsplasser ligge på 30-
40. Når området in sin tid står ferdig
utbygget er det antydet at antall arbeids
plasser vil ligge rundt 100.

Johan Vinje A/S. Presentasjon:
1. Virksomhet: Stålgrossist. Kjøp og

salg stålmaterialer. Lagerhold. Trans
port. Servicetjenester.

2. Antall ansatte i dag: Trondheim 41.
Tromsø 7. Fauske 5.

3. Omsetning: Ca. 100 millioner kroner
pr. år.

4. Tid: Firmaet har vært i virksomhet i
45 år med jevn vekst. Tidsperspektiv
framover: 30-50 år.

Kommunens tekniske etat har i Bygde-
bladet bedt interesserte uttale seg om
planens positive og negative sider, og
planen er sendt 7 politiske- og 7 vel-for
eninger til uttalelser.

Det er spesielt blitt reagert på høyhe
hyggelsen i stasjonsområdet og den store
lengde og bredde i den planlagte bebyg
gelse. Av de uttalelser som er gitt tar vi
med disse:

Positive kommentarer:
— Vi er alle for at vi trenger flere arbeids

plasser, og vi tenker da med hensyn til
den kommende generasjon.

— Kommunen blir tilfØrt arbeidsplasser
uten forurensninger.

Negative kommentarer:
— Vi er uenig i plasseringen av bygget.
— Vi mener bygget er for stort.
— Vi vil ikke at et 19 meter høyt bygg

helt skal ødelegge stedets egenart.
— Blir det egentlig så mange arbeidsplas

ser som 35 til hygdas befolkning? Hva
med de som eventuelt blir overført fra
arheidsplassene sine i Trondheim?

— Badestranda i Stasjonsfjæra blir borte.
— Andre alternativer må vurderes, f.eks.

Hommelvik Bruk.
— Gjeldende reguleringsplan hør følges.
— Nygården hØr vurderes som alterna

tiv.
— Adkomsten til havneområdet blir nær

mest ødelagt.
— I første omgang vil vel nåværende ar

heidsstokk flyttes til Honimelvik.

Rådmannens kommentarer:
— Adkomsten til havneområdet med

Havnevegen blir ikke berØrt.
— Det blir trolig relativt liten støy fra

bedriften.
— Normalt vil anallet ansatte fra Malvik

Øke med tiden.
— Det planlagte anlegget vil ikke berøre

hadestranda direkte, og vil heller ikke
gi skyggeproblemer.

— Rådmannen ser det positive i å få eta
blert nye arbeidsplasser på et område
som disponeres av NSB, og hvor NSB
fram til i dag har stilt krav om trans
portoppdrag for å tillate etablering.
Bygget er imidlertid svært stort og vil
få stor innvirkning på miljØet i Hom
melvik sentrum når det er ferdig bygd.
Skal etahleringssØknaden fra Johan
Vinje AIS godkjennes må det foretas
reguleringsendring. I motsatt fall reg
ner rådmannen med at regulerings
arbeidet stoppes.

— Rådmannen mener at kommunestyret
hØr godkjenne etahleringssØknaden
selv om det er knyttet betenkeligheter
til saken.

Rådmannejis innstilling:
Bygningsrådet gis i oppdrag å fremme

forslag til reguleringsendring av stasjons
området i Hommelvik, slik at Johan Vin
je A/S kan realisere hyggeplanene.

Formannskapets innstilling:
Innstillingen tilrås vedtatt med 5 mot 2

stemmer.

Vedtak:
Etter forslag fra Terje Hansen ble sa

ken vedtatt utsatt. Det ble antydet at A/S
Johan Vinje ikke var helt fastlåst til sta
sjonsområdet, men kunne også tenke seg
andre områder i kommunen, som det
ventet å få høre nærmere om.

Konsesjonssøknad
Gunnar Skaug har søkt om konsesjon

for kjøp av eiendommen Reitan i Malvik.
Eiendommen er på 15 mål dyrka mark, 5
mål skog og 2 mål gårdstomt og kjøpt på
tvangsauksjon for kr. 850.000,-. Søkeren
har opplyst at han vil drive hesteavl i
tillegg til fôrproduksjon.

Landbruksnemnda hadde med 4 mot 1
st. tilrådd at statens forkjøpsrett skulle
gjøres gjeldende når det gjelder jordveien
til fordel for nahobrukene.

Rådmannen hdde innstilt at kommu
nens forkjøpsrett ikke blir gjort gjelden
de og at Gunnar Skaug blir gitt konse
sjon.

Formannskapets flertall tilrådde med 5
stemmer rådmannens innstilling.

Formannskapets mindretall tilrådde
med 2 stemmer landhruksnemndas ved
tak.

Kommunestyret vedtok med 26 mot 5
st. formannskapets flertallsforslag.

ølbevilling
Forretningen FM-Hundhamaren v/

Roy Johnsen har søkt om hevilling til
småsalg av Øl i skatteklasse 2 for hevil
lingsperioden 1/4-88 til 31/3-90.

Lensmannen har ingen innvending
mot at sØkeren gis hevilling.

Helse- og sosialstyret vedtok å utsette
saken.

Rådmannen innstilte:
I. FM-Hundhamaren v/Roy Johnsen gis

hevilling til småsalg av Øl i skatte
klasse 2.

2. Bevillingen gis fram til 3 1/3-90.
3. Avgiften for resten av avgiftsåret 1/4-

88 til 3 1/3-89 settes til kr. 300,-.

Kommunestyret vedtok med 29 mot 2
st. innstillingen.

Forslag fra Ola G. KjØsnes at Ølsalg
skal foregå over disk ble forkastet med
26 mot 5 stemmer.

Overligningsnemnda
Lederen i overligningsnemnda Odd

Gullseth har etter søknad fått fritak da
han ikke har anledning til å inneha dette
vervet.

Som ny leder for resten av valgperio
den har kommunestyret foreslått Olaf
Bye. Lederen velges av fylkestinget.

Fredningssone
utenfor Homla

Etter henvendelse fra Direktoratet for
naturforvaltning og fylkesmannen skal
det foretas justeringer av forskriftene
som omfatter fiske i forskjellige
fredningssoner.

Til grunn for det nye fredningsforslag
ligger den erkjennelse at heskatningen av
laks i sjøen er meget stor. Endringene for
Malvik har innlandsfiskenemnda tidlige
re sluttet seg til og nå har formannskapet
tilrådd at fredningstida endres fra 10.
april — 30. september til 15. april — 30.
september.

KOMMUNALT STYRE OG STELL
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Plassering av nytt
elverksbygg

Teknisk hovedutvalg har tidligere gått
inn for plassering av nytt elverkshygg på
kommunens eiendom Nesset, men det
har vært en del innvendinger mot dette
og det er nå også blitt bygget veg over
området slik at det blir nØdvendig med
en annen hyggetomt.

Elverkstyret er interessert i et areal på
Sannan i Hommelvik, og dette arealet
ansees å skulle passe godt inn i regule
ringsplanen for området, og elverkstyret
har nå bedt om at dette stilles til
disposisjon.

Formannskapet har da gjort dette ved
tak: Formannskapet gir Malvik kommu
nale Elverk tilsagn om å få kjøpe tomt på
Sannan til oppføring av forretnings- og
servicehygg. Tilsagnet gis foreløpig fram
til 1/1-90. Endelig godkjenning blir gitt
når resultatet av fusjonsforhandlingene
med Sør-TrØndelag Kraftanlegg er kjent.

Låneopptak til
elverket

I elverkets budsjett for 1988 er det for
utsatt låneopptak på kr. 800.000,- til del
vis dekning av investeringer. Lånet er
forutsatt å gå til elverkets investeringer i
forbindelse med framfØringer av kraft
ledninger til Smiskaret tomtefelt.

I henhold til dette har elverket i de
sember 1987 søkt Kommunalhanken om
dette lånet, og det ble av banken innvil
get 20/10-88.

Kommunestyret har vedtatt at lånet
blir å oppta på bankens betingelser med
lån kr. 800.000,- som skal tilhakehetales i
løpet av IS år med like store halvårlige
avdrag. Rentesats f.t. 12,5 prosent med
adgang til seinere justering. Som sikker
het gis pant i elverkets eiendommer med
prioritet etter eldre heftelser.

Hjertelig takk
for all vennlig deltakelse og oppmerk
somhet i anledning Odd Østmo’s bort
gang og hegravelse.

Gunvor Østmo
med familie

Hjertelig takk
for all vennlig deltakelse og oppmerk
somhet ved min hustru Ingehjørg Bu
hagen’s begravelse.

Olav

Hjertelig takk
for all deltakelse ved vår far Osvald
Stokhak’s bortgang.

Anne-Lise, Rikard og Solfrid

MALVIK KOMMUNE

Ledig trygdebolig i Nessvegen 55, Hommelvik
Frà I. januar er det ledig en 2 roms trygdeholig i Nessvegen.

Alderspensjonister og funksjonshemmede kan øke.
Leiligheten er på ca. 62 kvm i ett plan med kjøkken, stue og soverom,
samt boder. Husleien er pr. 01.12.88 kr. 1620,—, men vil bli økt i 1989.
Ved søknad må det gis opplysninger om nåværende bolig og helseforhold.

Søknad sendes til Malvik sosialkontor innen 15.12.88.
De som nettopp har søkt på trygdebolig (søknadsfrist 07.11 .då) trenger
ikke søke på nytt.

MALVIK KOMMUNE

Miljøterapeuter/miljøarbeiderstillinger
Ved nyetablert dagsenter for psykisk utviklingshemmede i Malvik kom
mune er, med forbehold om kommunestyrets godkjenning, ledige stillinger
for miljøterapeuter/miljØarbeidere.
Arbeidet vil i hovedak bestå av tilrettelegging og gjennomføring av hen
siktsmessige dagaktiviteter for en mindre gruppe psykisk utviklingshem
med ungdom/voksne, under faglig ledelse av off. godkjent vernepleier.
Det er Ønskelig med 3-årig helse-Isosialfaglig utdanningshakgrunn, samt
erfaring fra tilsvarende arbeid. Ettårig utdanningshakgrunn innen samme
områder kan også vurderes som relevant.
Nærmere opplysninger om stillingene fås ved henvendelse til daglig leder
for dagsenteret, tlf. 97 05 Il.

Søknad med kopi av vitnemål og attester (som ikke retumeres) sendes
Malvik kommune, helse- og sosialetaten, 7550 Hommelvik, innen 10. des
ember 1988.

Tenning av julegrana og Lucia i Mostadmark
Søndag Il. desember kl. 18.00 er det tenning av julegrana på Sneishaugan
av Thorleif Bratvold. Videre er det andakt i kapellet med sang av Jøsåsen
koret og Luciaopptreden.
Etterpå er det hevertning, underholdning og utlodning i Samfunnshuset.
Alle velkommen.

Malvik Handikaplag vil takke
Foto Dahi’s, Vikhammer Motorhotell, urmaker Hagen, Annes Blomster,
HØystakken, Repro. Torstein Langjord, Osram Kjell Nordhy, for gavene
vi har mottatt i forbindelse med høstmessa.

Styret

Hommelvikstafetten på ski 1988
Onsdag 14. desember i Jervskogen lyslØype.

Klasseinndeling:
1. Gutter 14—15 år 3x3km. Startkl. 18.00
2. Gutter 12—13 år 3 x 3 km. Start kl. 18.02
3. Jenter 14—IS år 3 x 3 km. Start kl. 18.45
4. Jenter 12— 13 år 3 x 3 km. Start kl. 18.47
5. Gutter 16— 19 år 3 x 3 km. Start kl. 19.30
6. Jenter 14— 19 år 3 x 3 km. Start kl. 19.32

Langrennsavdelingen venter deltakelse fra hele skikretsen.

Hommelvik Idrettsiag
T
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DET GAMLE BILDET

\~

Dette er en flokk, for det meste fra Muruvik, som med Haldor Kjøsnes’ rutebil var på skitur til
FunnsjØfjellet for vel 50 år siden, i påska 1936, med Kasper Walstad som kjentmann og leder.
Foran fra venstre: Kasper Walstad, Ingrid Arntzen, Gudrun Holmen, John Myran, Jakob Brandslet,
Johan Ilolmen, Gunvor Olsen, Johan Haagenstad. — Bakerste rekke: Ole Dahie, Adolf HØlby, Erling
Iversen, Egil Iversen, Alf Wiklund, Anna Dahie, John Auran, Ruth Iversen, Solveig Arntzen, Einar
Dahie, Henry Iversen, Reidar BjØrkli, Haldor Kjøsnes, John Woldmo.
Bildet er utlånt av Haldor KjØsnes.

ÅRSMØTER
Vikhamar og Saksvik
Skolekorps

hadde årsmØte den 29.9.88 og fra
samme dato har vårt styre følgende
medlemmer:
Leder: Arne Hammer
Nestleder: Kirsti Moum
Kasserer: Oddny Holden
Sekretær: Torunn Haug
Styremedlem: AsbjØrn Flatås
i .varamedlem: Gunhild WarØ
2.varamedlem: Lind K. Karisen
Leder for stØttefor.: Karl Olsen
Hovedtillitsvalgt: En blant korps

medlemmene
Revisor: Terje Hansen
Varamann for revisor: Jan Henrik

Dahle

*

Dagmamma søkes
for gutt, 2 år gammel, ca. 25 t. i uka.
Helst I Sjølystområdet. Tif. 977778.

Malvik IL sykkelutvalg
holdt årsmøte fredag 28.10.88. Til
nytt styre ble valgt:
Formann:

Elin Verkland, tlf. 97 70 75
Nestformann:

Stein Nørkov, tlf. 97 09 58
Kasserer:

Rolf Andersen, tlf. 97 65 43
Sekretær:

Kristine Lyng, tlf. 97 7314
Styremedlem: Arne Verkland
Varamedlem:Eli Åsen

Vi har innendørs trening i gym.
salen på Saksvik Skole, hver man
dag kl. 18.30—2 1.30 og hver fredag
kl. 18.00—21.00.

Nye medlemmer er hjertelig vel
kommen til å delta på treningen. Er
det noen som har spørsmål om syk
kelsporten, er det bare å ta kontakt
med en i styret, så skal vi forsøke å
gi svar.

Malvik IL
Etter årsmøtet i svØmmeavd. består
styret for sesongen 88/89 av:

Bente Skandfer Bergh, leder
Helge Aalherg, kasserer
Ann Elise Theigmann, sekretær
Egil Rød, styremedlem
Harry Staven, styremedlem.

*

Innlandsfiske i Malvik
Fylkesmannen har i samarbeid

med Sør-Tr.lag skogeierforening,
Sør-Tr.lag fylkeskommune, Malvik
fjellstyre, Malvik grunneierlag og
Malvik Kommune utarbeidet en
brosjyre over de fiskevann som fin
nes i Malvik.

Brosjyren, som også inneholder
opplysninger om hvor fiskekort fåes
kjØpt, fåes utlevert gratis så langt
heholdningen rekker ved henvendel
se til kulturkontoret.

..

¶

*
Kultursekr.
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— Korpset spiller
— Salg av varer
— Åresalg
— Restaurant

Nisseorkester
Trenger dere musikk til
årets julearrangement?

Kontakt Nina og Jostein,
tif. 97 79 41.

Hoppavd. HIL
MedlemsmØte avholdes på Jerv.
skogen tirsdag 6. desember kl.
18.30. Alle foreldre som har med
unger i hoppavd. må møte.

Skulle dere Ønske et nisseorkester
til juletrefesten, så ring tif. 977248.
Vi tar på oss oppdrag i jula og på
nyåret. VSSK

TREKNING
Langåsen velforenings lotteri 1988.

Trukket ble:
l.gev.: lodd nr. D-98, I favn ved:

—0. Renå.
2.gev.: lodd nr. T-90, 1/2 favn ved:

— Erik Sundt
Rett trekning bevitnes.

Malvik lensmannskontor,
Hommelvik 15.11.88.

Mldtsandan Vel’s utlodnlng
1/4 gris vunnet på lodd nr. 130233.
Anita Juherg.

Til salgs
Sacco-sekk i brunt skinn, patchwork og
en messing stålampe i gylden skjerm
selges. Tif. 978297.

JULEMESSA
1988

Julemessa på Saksvik blir holdt søndag 4. desember
kl. 15.00.

Styret

Velkommen til hyggelig julehandel med salg av
aktuelle julegaver.

Vikhamar og Saksvik skolekorps

VIKHAMAR
OG

SAKSVIK
SKOLEKORPS’
“NISSEORKESTER”

Barnesikkerhet
Hommelvik RØde Kors Barnehjelp har hilseter for haby ti utleie.
Stolene er godkjent av veidirektoratet.
Leien er kr. 100,- for 9 mndr.
Så kjære småharnsforeldre: ta kontakt med en av våre 2 medlem
mer som står for utleien.

Brit Sveian, tlf. 97 01 37 og Lisbeth Kvaal, tlf. 97 08 54.
Hommelvik Røde Kors Barnehjelp

MALVIK VENSTRE
har årsmøte i Peisestua, Ytre
Malvik Samfunnshus, tirsdag 13.
desember kl. 19.30.
Årsmøtesaker. Valg. Kaffe.

Styret

Malvik Jeger og
Fiskerforemng
M.J.F.F. avholder medlemsmøte
tirsdag 6. desember.
Møtested i Båthuset på Nygår
den. Nye og gamle saker tas opp.
Enkel servering. Møt opp.

Styret

MALVIK KOMM. ELVERK

Orientering til våre abonnenter
Avlesningskort for den årlige avlesning av strØmmåleren vil bli
utsendt i midten av desember. Vi her om at måleren blir avlest og
kortene innsendt innen fristen slik at stipulering av forbruket kan
unngås.
På forhånd takk for hjelpa.

MALVIK KOUMM. ELVERK

/
L~LV]IL~.~
‘~nusikkorp~ ~

Per H.V. Valen
hetj.

Olav Vinge
ktr.ass.
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Ordet fritt:
Ungdomsfester
i Malvik IL’s regi
på Vikhammer
Samfunnshus

Håndballavdelingen har i en årrekke
arrangert ungdomsfester på Vikhammer
samfunnshus. Mer eller mindre har disse
festene fått ryktet til å gå om at dette er
fyllefester, hvor ungdom drikker seg ful
le, skadeverk utfØres, fØrst og fremst på
inventar og bygninger.

Vi som holder på med dette, ser det
slik at ungdommen også må få anledning
til å møtes til offentlig fest. De voksne
har jo sine «gammeldanser».

Vi opplever sterk frustrasjon over ma
terielle ødeleggelser. En meget liten del
av fest-deltakerne er helt klart med på å
ødelegge for den store majoriteten. Vi
som arrangerer, setter ut vakter, tar ned
speil i garderober, fjerner alt løst som
kan knuses. Etter erfaringene burde vi
også ha fjernet servanter og klosetter for
å belyse hvor stort problemet er. Istedet
har vi vært nødt til å sette vaktmannskap
på WC.

Hvor får ungdommen tak i alle drikke
varene?

Et spØrsmål som kan stilles med rette
er dette. Ungdom fra 14 år og eldre kom
mer til fest-lokalet med store ølposer.
Mange er idrettsungdom, som du ellers
ser på idrettshanen i full aktivitet.

Hva har gått galt? — Hvem har skyl
den?

Er det foreldregenerasjonen som helt
har sviktet — har skolen sviktet — atter
andre legger skylden på samfunnet gene
relt. Få er opptatt av å konstatere at
problemet er der og at noe må gjøres.

Jeg tror at vi eldre utøverne innen
idretten har mye å lære bort. Yngre ut
øvere «tar etter» sine idealer på godt og
vondt. Vi vet at vi har hatt tilfeller hvor
de eldste utøverne ved turneringer er sel
ve «lærings-modellen» på hvordan man
ikke skal oppføre seg. De yngre lærer av
dette, og en «ond» sirkel er etablert.

Håndballavdeligen har tatt konse
kvensen av dette ved representasjon i
turneringer etc.

Ingen lag som påvist har nydt alkohol
under slike turneringer får anledning til å
representere Malvik IL i turneringer for
framtiden.

Tilbake til ungdomsfest på Vikham
mer. Vi mener bestemt at mer vakthold
trengs. Men vi opplever altså at vi ved
bedret vakthold innendørs, kun forflyt
ter problemet.

Siste fest, den 14. oktober ble skolen
angrepet. Jeg er overbevist om at disse
problemene ikke overvinnes kun med

større vakthold.
Vakt rundt hele området sier enkelte.

Jo, vi er innstilt på å prøve, men kan ikke
garantere at andre ikke får føling med
disse uheldige elementene i ungdoms-
miljøet.

Hvorfor slippe inn ungdom som har
nydt alkohol?

Jo, vi har nektet ungdom adgang, for
deretter å konstatere at rute-knusing ut
vendig, slåssing etc. har blitt resultatet.
Vår vurdering, sikkert meget diskutabel,
har vært at inne har vi den beste
kontrollen.

Min konklusjon skulle vel være klar,
— INGEN FLERE UNGDOMS
FESTER PÅ VIKHAMMER.

Vi er imidlertid innstilt på å gi ung
dommen som gruppe en sjanse, en sjanse
vi håper blir benyttet. Ungdommen må
selv ta ansvar — de må verne om de
verdier som er skapt. Positiv ungdom
fortjener et tilbud, ungdomsfester er en
del av kulturarven. Vi henstiller til både
skole og hjem og organisasjoner om å ta
opp problemet til alvorlige drøftelser.

Vi er vel også kommet til den konldu
sjon at en måte av mange reaksjoner vil
være å kontakte foreldre/foresatte ved
barns/ungdoms beruseisse på ungdoms-
fest.

Vi er også innstilt på at alle former for
hærverk i forbindeLse med ungdomsfeste
ne vil bli anmeldt, så fremt vi kjenner
navnet på skadeutøveren.

Dersom vi ikke oppnår respons på vår
tillit til ungdommen, vil vi på eget initiativ
henstille til samfunnshusets styre om å
stenge sine dører for ungdomsfester i
framtiden.

Ytre Malvik vil på denne måten bli et
tilbud fattigere, men dette kan ungdom
men, og da først og fremst skadeutøverne,
takke seg selv for.

Malvik 1L-håndhallavdelingen blir be
traktet som arrangør av fyll og hærverk.

DET1’E KAN VI, ELLER VIL VI IK
KE FORTSETTE MED.

PER WALSETH
Formann i håndball i MIL.

Åpent brev til politikerne
i Malvik:

Nybygg ved
Hommelvik skole

Bygget kom dessverre ikke med på
kommunens budsjett for 1988. (16 mot 15
stemmer.) Da saken nå på nytt skal opp i
kommunestyremøte 6. desember, ønsker
Norsk Lærerlags klubb ved Hommelvik
skole å komme med følgende uttalelse:

Nybygget vil inneholde heimkunn
skapsrom, formingsrom, musikkrom, ett
klasserom, elevtoaletter og tilfluktsrom.

For skoleåret 89/90 vil vi ved skolen
ha 14 klasser. Vi har Il klasserom i bruk,
hvilket vil bety at ikke alle får egne rom.

Tekstil og forming lever under svært
kummerlige kår. Skoleloven sier man
hør ha 160 m2 til disposisjon for en skole
med 12 klasser. Vi har 90 m2 til disposi
sjon. I M-87 står det at rommene bØr ha
utstillingsplass for elevarheider og sam
linger, at det er nødvendig med god og
oversiktlig lagringsplass, og at det skal
være avsug for støv og lakk. De små
arealene umuliggjør dette. Likeså er
klasserom over formingsrom sterkt pla
get av støy.

Ifølge M-87 skal elevene i løpet av
4.—6.klasse ha fått 3 timer heimkunn
skap i uka. Dette er umulig, da vi låner
kjøkken av ungdomsskolen. Vi har i år
fått tildelt 4 timer. Behovet er 12 timer.
M-87 nevner også at det hØr være mulig i
småskolen (l.—3. kl.) å lære enkel mat
laging. Likeså må vi sløyfe heimkunn
skap som valgfag.

For å oppfylle M-87, føler vi også
sterkt behovet for et storrom. Der vil vi
kunne samle flere kasser sammen til ak
tiviteter innen drama, musikk og sang,
likeså til fllmvising, videoopptak, fore
drag, avslutninger etc.

Det sosiale aspekt ved enkelte ganger
å ha flere klasser samlet, ser vi på som
svært viktig. Likeså vil et storrom gi mu
lighet til foreldremøter og arrangementer
der elever og foreldre deltar sammen,
samt bedre utnytting av skolens timer.

Alt som her er nevnt, gjør at vi ved
Hommelvik skole i dag ikke kan tilby
elevene et fullverdig pedagogisk og so
sialt tilbud. Kommunestyremøtet 6. de
sember vil gi politikerne en enestående
sjanse til å vise at de ser på skolen som
svært viktig. Husk at skolen også er ele
venes arbeidsplass.

Et slikt tilbygg vil også kunne gi mulig
heter for et utvidet tilbud på dagtid for
elevene i l.—3. klasse (varmestue).

Hommelvik, 9. november 1988.

Klubben ved Honimelvik skole

Fortvilet og hjelpeløs
Mandag 14. november forsvant mitt

vognstell på min Brio harnevogn fra
Magnus Barfots veg på Hundhamaren.

Har noen sett eller funnet den, så
vennligst kontakt Ann Man Øwre, tlf.
977525.

Malvik pensjonistforening
Foreningen starter sine møter i
det første halvår med årsmØte 18.
januar. MedlemsmØtene blir IS.
februar, IS. mars, 12. april, 10.
mai og 14. juni.

Styret
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Malvikmesterskapet i bridge 1988 Fra et skirenn i
Gran °sen i 1908
Etter referat i bladet Homla.

SØndag den 13. februar holdt Hom
melvik Skiklubb sitt årlige premieski
renn ved Granåsen. FØret var meget
dårlig og sjenerende regn og vind under
hopprennet.

I langrennet startet 6 mann, men ved
et lite uhell gikk den ene ut, så bare 5
fullfØrte løpet.

Som dommere i hopp og langrenn
fungerte d’Herrer Ole Rigstad, Johan
Fjeseth og 0. Kampervold, og i hakke
renn for damer J. Fjeseth og Johan R.
Kielland.

Ved en sexa foregikk premieutdelin
gen i Hommelvik Arheiderforening lør
dag den 19. februar med følgende
resultater:

Langrenn: I. Karl Kristiansen
2. Konrad Jacohsen
3. Annæus Waterholm

Hopprenn:
Klasse I.
Klasse 2.

I. Trygve Bjerkan
2. Gustav Granaas
3. Einar Larsen
4. Iver Grindbak
5. Sverre Schjetne
6. Hjalmar Nilsen
7. Peder Buaas

Damer:
Klasse I. 1. Gunhild Rigstad

2. Aslaug Bjerkan
3. Johnny Günther

Klasse 2. 1. Ingrid Rigstad
2. Luffi Günther
3. Marie Sivertsen

En ekstrapremie gitt av kluhhens be
styrelse tilfalt Gustav Olausen som den
nest beste hoppløper i klasse I. En opp
muntringspremie tilfalt Margot Bykvist.

l.premie i damerenn kl. I og en opp
muntringspremie i damerenn kl. 2 ble
gitt av Johan R. Kielland.

Til slutt en takk til dommerne og alle
som var oss hehjelpelig under rennet, og
en særlig takk til Hr. Johan R. Kielland
for de vakre premier.

Klubbens bestyrelse

(Vi imøteser gjerne også referater fra
tidligere skirenn i Mostadmark og i Ytre

L.AA. Malvik. Red.)

1. rekke fra venstre: Turnerlngsleder Godtfred Harder, Harald Hell, Blrger Jelstad og
turnerlngsleder Tore Stene. Bak fra venstre: Petter Stokbak, Arvid Ja n, Gerhard
Stokbak, Waldemar Forslund og formannen I Vlkhamar Brldgeklubb Torbjom Fossmo.

Vikhamar Bridgekluhh sto som arrangØr av årets Malvikmesterskap, og
formannen TorhjØrn Fossmo kunne Ønske 48 deltakere velkommen.

Tumeringen gikk over 2 spillekvelder, og ble meget vellykket og godt
ledet av turnenngslederne Godtfred Harder og Tore Stene fra Trondheim.
Kampen om mestertittelen ble meget spennende og avgjØrelsen kom først
etter siste spill, hvor det viste seg at Harald Hell og Birger Jelstad så vidt
klarte å holde unna for Petter Stokhak og Arvid Jacohsen.

Det vanket sølvpremier til de 8 beste og resultatet ble:

1. Torstein Pettersen
1. Mathias Bjerkan
2. Axel Neshak
3. Harald Fossen

Gutter:

I. Harald Hell —~- Birger Jelstad Vikhamar 587
2. Pettei~ Stökhak — Arvid Jakobsen Hommelvik 584
3. Gerhard Stokbak — Waldemar Forslund Hommelvik 579
4. Arnt Holmen — Arild SkulhØrstad Muruvik 567
5. Stëin Fôsmo — TorhjØrn Fosmo Vikhamar 565
6. Gunnar Eggen — Ivar Spets Hommelvik 551

~ 7. O.H. Sandvik — Leif M. Trulserud Vikhamar 547
8. Ludvig Aashack — Helge Hansen Hommelvik 532
9. Trond Antönsen — Tor Antonsen Vikhamar 527

10. BjØrn Mathisen — Jostein Bostad Muruvik 513
I I. Nils Aarstad — Olav Eidem Mostadmark 51 1
12. Tom Sæther — Roger SkulhØrstad Muruvik 505
13. Arne Skjetne — Jan Lorentzen Hommelvik 505
14. Svein Moum — Arve Holmen Muruvik 504
15. Jomar Bårdsaune — AshjØrn Bremseth Vikhamar 498
16. Arild Myran — Gunnar Iversen Muruvik 497
17. Arnulf ØrsjØdal — John Bugten Vikhamar 484
18. Johan Jakobsen — Kåre G. Vonen Vikhamar 476
19. Harald RØnning — Egil Hansen Vikhamar 453
20. Kåre Husby — Olav Svendsen Vikhamar 452
21. Tore Lydvo — B. M. Mathisen Muruvik 451
22. Harry Hansen — Per J. StØrdal Muruvik 451
23. Karl T. Steen — Tor E. Sundt Muruvik 440
24. Odd Væmes — Jan Ofstad Vikhamar 393

Middelscore: 506
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5. november gikk startskuddet for
nok en sukessfull Mostadmarkrevy. Da
var det U.L. Samhold og Selhustrand
som fikk besØk av den muntre gjengen.
Uka senere ble hjemmepublikummet i
Mostadmarka forlystet, og 19. nov. ent
ret mostingene scenen på Vidarhall.

Årets revy er lagt til ei lita bygd uten
for allfarvei, og her driver oldeharnet til
Bør BØrson, Ola BØrson en liten kolo
nial. Og det er rundt denne forretningen
at handlingen utspinner seg. Hovedper
sonene i stykket er 4 karer i en ung
karsgjeng. Foruten Ola BØrson selv, er
Olliver, Iver og Bjarmar også medlem
mer i denne klubben.

Det hele starter med en auksjon som
lensmannen i bygda avholder. Her får
Olliver hudet på en hemmelighetsfull
kasse som Iensmannsdamen antyder at
kan være fylt med penger. Det viser seg
imidlertid at det ikke er noen penger i
kassen, men en oppblåsbar Barbara. Og
det er ut i fra dette at historien forløper.

Selvsagt vil ikke ungkarene at dette
skal komme ut i bygda. Men, som det er
lett for i ei slik lita bygd, fins det de som
prøver å få snusen i alt. Så også i denne
bygda. Ida og Anton prøver det beste de
kan å få snusen i hva det er som skjer
inne på butikken hos BØrson, og benyt
ter alle mulige sjanser til å få tak i noe
nytt.

Så har det seg slik at BØrson har satt
inn en annonse i en avis der han søker
etter butikkdame og hushjelp. BØrson
får svar fra en dame i fra byen, og tilfel
dighetene vil ha det til at denne damen

Juleblomster
Vårt tradisjonelle hiomstersalg vil
foregå onsdag 14. desember.

H.I.L., Frudrettsutvalget

Julemote
Malvik Husflidslag holder julemØte på

Vikhammer Motorhotell 8. desember kl.
19.30.

Påmelding til Inger Lise Holden innen
5. desember. TIf. 976946.

heter Barhara! Og dermed starter opp
styret. Noen dager etter rØmmer Barha
ra sammen med selgeren Sigurd P. DahI
fra Lundamo, og i og med at Ida og An
ton mener de har sett noen nakne føtter
i en sekk (som selvsagt er den opphlås
bare Barharaen) legger de sammen to og
to og melder fra til lensmannen om at
hushjelpen Barhara er myrdet!

Nå blir det heldigvis en lykkelig ende
på det hele, da Barbara angrer seg og
vender tilbake, men det er ganske dra
matisk mens det står på.

Stykket er forfattet av Lorentz Svin
gen, som også har gjort en svært god
jobb som instruktØr. De flotte visene er
skrevet av BjØrn Rygh som fortjener all
honnør for dette.

Skuespillere i år er:
Morten Teigen, Kristin Haugan, Ola

Kyllo, John Åge Byherg, Rune Schan
ke, Liv Hilde Molund, Svend Roar Jo
hansen, Toril Sneisen, Stig OddhjØrn
Aas, Tone Haugan og Rune Haugen.

Musikere er Stein Tore Nybrodahl,
Stig Alsethaug, Torgeir Schanke og
Roger Viken. Ellers god jobb av Frank
Stette som kjørte lyd og lys.

Etterhvert har laget også fått tilbud
fra Eivran og HØlonda om å vise revyen
der, men dette er i skrivende stund ennå
ikke avklart.

All responsen U.L. Mostingen har
fått angående revyen har vært positiv,
og det gjør vel at det kanskje frister til
ny giv igjen til neste år? Forresten er det
vel ikke så mye å spørre om det, bygda
krever revy!

på kort varsel ved sykdom eller annet
fravær hos personalet. SØknad sendes
Vikhammeråsen harnehage v/Turid i.
DahI innen 10. desember.

Roinnsnu 81 holder sin tradisjonelle
fØrjulsdans 10. des. kl. 19.30 på Sam
funnshuset Vikhamar.

Det er som vanlig Borseth’s som spil
ler til dans.

Menyen vil bestå av dyrestek med til
hehØr og kaffe med blØtkake.

Prisen er satt til 100,- kr. pr. person
og festen er kun for medlemmer.

Vel møtt til hyggelig fØrjulsdans.
Styret

Forhåndssalg av billetter foregår i Peise
stua på Samfunnshuset 5. des. fra kl.
18.00 til 20.00.

Husk å ta med medlemskort.
Vi minner samtidig om harnejuletre

festen 27. des. som er åpen for alle.
Nærmere orientering i neste bygde-

blad.

Kronerulling til
tråkkemaskin

Styret

Tove og Jan Lundherg, het, kr. 200,—
Eiliv Elden, het, kr. 250,—
Steinar Haug, het, kr. 250,—
Jostein Dahlherg, het, kr. 100,—
Utf.: Hans Fossen, Edvard Fossen
Olga Svendsen, het, kr. 100,—
Gerd Fjellseth, het, kr. 250,—

R.H. Utf.: Liv Aksnes, Grete Sandvik, Sol
veig Resell Snoen

Bjørg Irene Hammer, bet, kr. 250,—
Utf.: Grete Midtsand Andersen, Roger

Snustad, Alma Ovesen.

En riminell-komedie i Mostadmark

400 dør og 2000 skades hvert år
Tallene over viser en del om hva vi godtar av drepte og skadde i hilismens navn

opplyser en tilsendt pressemelding fra Trygg Trafikk.
Dette er gjennomsnittstallene for drepte og alvorlige skadde siste lO-årsperiode.
Barn på veg til og fra skolen er en utsatt gruppe. Ved kryssing av veg og langs

veger uten fortau eller sykkelsti er risikoen særlig stor.

Tilsammen:
Hittil innhetalt:

kr. 1.400,—
kr. 107.500,—

Vikarstilling

Tenn et lys for
menneskerettighets
dagen
I år er det 40 år siden FN vedtok
verdenserklæringen om mennes
kerettighetene. På menneskeret
tighetsdagen 10. desember vil ap
peller og underskrifter fra hele
verden bli overlevert FN og re
presentanter for hvert eneste
land.
Malvik Amnesty vil markere 10.
desember med en lysaksjon uten
for Prix, Saksvik.
StØtt Amnestys arbeid for menne
skerettighetene ved å kjøpe lys og
julekort.

JULEPLANTER
StØtteforeningen for Vikhamar og
Saksvik Skolekorps vil også i år
selge juleplanter. Onsdag den 7.
desember fra kl. 18.00 vil våre
blomsterselgere besØke husstan
dene i Ytre Malvik.

Vikhammeråsen harnehage sØker med
dette etter en vikar som kan stille opp

TA VEL IMOT OSS! Malvik Amnesty
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11 . PENSJONISTEN

0dm Ronning er 72 år. Han vokste opp i Trondheim, på La’mon, og sammen med sine foreldre og sesken I lytta han 14 år
gammel til Malvik og bor nå på Hundhamaren.

Etter han ble konfirmert kom han i arbeid som maler ved Trondheim Mek. Verksted og selnere som maler ved Jernbanens
verksted på Marienborg.

0dm Renning var varaordferer i kommunen i 2 perioder, i 8 år, og i disse åra var han med i meter og kommunalt arbeid i
formannskap og kommunestyre, i nemnder og utvalg, og i tillegg i fagforening, arbeiderlag og arbeiderparti, ofte som formann
eller styremedlem, kveld etter kveld. Men så ble det slutt. Han fra seg alle tillitsverv for å slappe av å få litt fritid utenom sitt
daglige arbeid.

Han hadde relselyst, og som Jernbanemann har han i sine ferietider sammen med familen, hvorav 5 barn som alltid var med,
besøkt alle steder i landet som har jembaneforbindelse. De har også vært på reise til andre land i Europa, og i Jugoslavia flere
ganger. Siste sommer var han og kona i Russland. Reiste til Finland og derfra til Leningrad, og med fly til Svartehavet og tilbake.

Men han har også hatt sine piager. Det ble angina, og det gikk også ut over føttene så de ikke kunne bruke så mye som før på
fiske- og bærturer. Nye blodårer av pla t ble innlagt, men helt bra er han nok ikke blitt.

Så spor vi han, som nå står utenfor sidelinjene til de kommunale kamppiassene, om han følger med i det som blir utført av
bygdas fremste kvinner og menn i meter og kommunal virk omhet.

Jeg leser da Bygdebladet, sier han på skjemt, men ellers er jeg gla for at jeg ikke lenger er med i dette spillet, selv om det var
interessant i den tid jeg var med, legger han til.

K.N.
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Kl. 18.00
5år

Barn kr. 10,—
Voksne kr. 20,—

Kl. 20.0
l5år

Billettpris kr. 25—
For stakkars Jeremy forandrer
livet seg fullstendig den dagen

______________________________ kameraten Ralph nesten
tvinger ham til sengs med den
lekre damen. Hvilken teknikk
hun har og hvilke flotte tenner.
Han er ganske fortapt: Jeremy
er blitt en av de udødelige — en
tenåringsvampyr.
Hans amorøse opplevelser blir
iakttatt av den kjente vampyr
jegeren McCarty og hans ful
stendig mislykkede assistent
Grimsdyke. De forveksier
Jeremy med Ralph, og tror
han er vampyr. En heseble
sende kamp for â overleve som
nattens konge begynner.

Vikhamar 11.12 Hommelvik 14.12
Emily Crane dro hjemmefra en dag og gikk rett inn i et mareritt.

—Et mareritt som endte i:

./ ‘Å’. ‘~

I

0

Redlgert av Harald Byberg

FRA iom NATT
.

MALVIK KOMM. KINOER
F~LM Vikhamar 4.11
2~O~X~t Hommelvik 7.12

• I ~IiI A S

TEENAGE
VAMPIHE

FANTASTISK TEGNEFILM !I

ROBERTSEAN LEONARD

CHERYL POLLAK

RENE AUBERJONOIS

SOUNDTRACK: TIMB!JK 3

Kl. 18.00 10 år

d$4~

i

Kl. 20.00 15 år

Ungdom kr. 10,— Voksne kr. 20,— Billettpris kr. 25,—


